



Prof. MUDr. Andrej Sukop, Ph.D.

Plastický chirurg

Foto Veronika Rose

„Při pohledu na úspěšně
vyléčené pacienty vím,
proč svou práci dělám.“

Abyste něco získali, musíte zažít tu čistou radost z obdarovávání druhých.

Patřím mezi lidi, kteří rádi dávají nové věci do pohybu a bezstarostně při tom rozdávají a hýří energií.

Nemám rád, když se situace řeší násilím místo úsilím.

Za všechno ve svém životě vděčím tolka inspirujícím lidem, jež jsem potkal v ten správný okamžik v každém období svého života.

Všichni občas musíme něco ztratit, abychom něco nového získali a posunuli se v životě dál a výš...

Žít znamená vnímat druhé.

Líbí se mi čistá srdce, laskavost, velkorysost, bezprostřednost a smích, až tečou slzy proudem.

Doufám, že jednou budu moci s hrドstí tátý sledovat štěstí našich dětí.

Je důležité mít na paměti, že jsme na tomto světě jen krátký čas a je jen na nás jak, kam a s kým kráčíme.

Vždy se snažte o detail, preciznost s lidským rozměrem.

Peněz musí mít člověk tolik, aby dokázal pomáhat i druhým.

Prahu mám rád pro vzpomínky, její atmosféru, harmonickou krásu, ve které se prolínají eony věků.

Nejlepší odborník je ten, který zná hodně, umí mnoho a s pokorou rozdává své nadání a zkušenosti druhým.

Nyní mě znepokojuje to, jak snadno a bezmyšlenkovitě svět přejímá povrchní myšlenky.

Tajemství úspěchu je krystalická radost z práce, nekonečná touha objevovat, učit se nové věci a dělit se o to s druhými.

Profesor plastické chirurgie 3. lékařské fakulty Univerzity Karlovy,
přednosta Kliniky plastické chirurgie Fakultní nemocnice Královské Vinohrady,
vedoucí lékař Kliniky plastické chirurgie LaserPlastic,
prezident České společnosti plastické chirurgie ČLS JEP,
místopředseda Společnosti estetické chirurgie ČLS JEP,
předseda akreditační komise Ministerstva zdravotnictví ČR,
garant specializačního vzdělání v oboru plastická chirurgie,
prezident Národního kongresu České společnosti plastické chirurgie,
vědecký sekretář České společnosti terapie ruky,
předseda správní rady Nadačního fondu profesora MUDr. Andreje Sukopa,
soudní znalec, školitel, recenzent odborných časopisů,
člen redakční rady Acta chirurgiae plasticae

Profesor MUDr. Andrej Sukop, Ph.D. je specialistou na plastickou rekonstrukční a estetickou chirurgii více než 25 let.

Věnuje se celému spektru plastické chirurgie, která je často vnímána jen jako estetická medicína, přestože se převážně jedná o rekonstrukční výkony. Specializuje se na chirurgii ruky, vrozené vývojové vadu končetin, rekonstrukce prsů, mikrochirurgickou techniku a další zádkory.

V roce 1993 dokončil Andrej Sukop studium na 1. lékařské fakultě Univerzity Karlovy v Praze. Atestoval v oboru všeobecná chirurgie a plastická chirurgie.

Prof. Sukop působí od počátku své profesní dráhy plastického chirurga ve Fakultní nemocnici Královské Vinohrady. V roce 2015 byl jmenován přednosta Kliniky plastické chirurgie 3. lékařské fakulty Univerzity Karlovy a Fakultní nemocnice Královské Vinohrady.

Od roku 2005 zastává funkci vedoucího lékaře na Klinice plastické chirurgie LaserPlastic.

Odborné znalosti získané za působení v České republice a na zahraničních státech předává, coby mezinárodně uznávaný odborník, na četných lékařských humanitárních misích MEDEVAC v rozvojových zemích Afriky a Blízkého východu. Cílem misí je zlepšení lékařské péče a její dostupnosti, a to nejen operováním v dané zemi, ale i výukou místních lékařů.

Prof. Sukop je srdcem lékař, rád předává své zkušenosti studentům, školí lékaře v jejich přípravě. Je oponentem i autorem mnoha odborných článků. Působí v řadě odborných společností v Česku i v zahraničí.

Andrej Sukop bytostně prožívá radost společně se svými pacienty při jejich návratu do života. Krásná celoživotní nabízející pozitivní energie plyne ze vzájemného vztahu lékař a pacient. Naučil se energii nejen rozdávat, ale i přijímat. Odměnou je spokojenosť v pracovním i v rodinném životě. Se svou ženou Andreou harmonicky sdílí společnou cestu již 35 let. Andrej Sukop je hrdý tata dvou synů na prahu jejich dospělosti.



*"When I look
at successfully
treated patients,
I know why
I do my job."*

Prof. Andrej Sukop, M.D., Ph.D.

Plastic Surgeon

In order to gain something, you must experience the pure joy of giving to others.
I am one of those people who love to set something new in motion and give energy away in a carefree way.
I don't like it when a situation is resolved by force instead of effort.
For everything in my life, I am grateful to so many inspiring people who I have met at the right time in every period of my life.
Sometimes we all must lose something in order to gain something new and move forward in life...
To live means to perceive others.
I like pure hearts, kindness, generosity, immediacy and laughter to tears.
I hope that someday I will be able to proudly observe the happiness of our children.
It is important to remember that we come to this world for a short time, and it depends only on us how, to where and with whom we go along the path of life.
Always strive to pay attention to detail, strive for precision within a human dimension.
One must have sufficient money to be able to help others.
I love Prague for memories, its atmosphere, its harmonious beauty, where epochs are intertwined.
The best expert is one who knows a lot, can do many things and humbly shares his talent and experience with others.
Now I am worried how easily and thoughtlessly the world adopts superficial ideas.
The secret of my success is the sincere joy from work, the endless desire to discover the unknown, to learn new things and to share that knowledge with others.

Professor Andrej Sukop, M.D., Ph.D. has been a specialist in plastic reconstructive and aesthetic surgery for more than 25 years. He is dedicated to all types of plastic surgery, which is often perceived only as aesthetic medicine, although it is mainly reconstructive procedures. He specializes in hand surgery, congenital limb malformations, breast reconstruction, microsurgical techniques and other medical interventions.

Andrej Sukop graduated from the 1st Faculty of Medicine of Charles University in Prague in 1993. He majored in general surgery and plastic surgery.

Since the beginning of his career as a plastic surgeon, Sukop has been working at the University Hospital Královské Vinohrady. In 2015 he was appointed Chief of the Department of Plastic Surgery at the 3rd Faculty of Medicine of Charles University and the University Hospital Královské Vinohrady.

Since 2005, he has been the Head of Plastic Surgery at the Clinic of Laser and Aesthetic Dermatology and Plastic Surgery Laser-Plastic.

Being an internationally recognized expert, Andrej Sukop shares the experience gained during his activities in the Czech Republic and on foreign internships during numerous medical missions of the MEDEVAC humanitarian program in developing countries of Africa and the Middle East. The program focuses on providing access to medical care not only by work of Czech medical teams in the country, but also by training local doctors.

Professor Sukop was born to be doctor, and he is happy to pass on his experience to students and to train other doctors. He is a referee and author of many scientific articles. He is a member of many professional societies in the Czech Republic and abroad.

Andrej Sukop feels happy together with his patients when they return to life. A lifelong recharging positive energy flows from the excellent doctor-patient relationship. He has learned to not only give out energy, but also to receive it. His reward is satisfaction in work and family life. Andrej and his wife Andrea have been going through life together in full harmony for 35 years. Andrej Sukop is the proud father of two sons, who are on the threshold of adulthood.



Чтобы получить что-то, нужно испытать искреннюю радость от того, что отдаёте другим.
Я из тех людей, которые любят приводить в движение что-то новое и беззаботно отдавать энергию.
Я не люблю, когда проблема решается силой, а не усилием.
Всем в своей жизни я обязан стольким вдохновляющим людям, которых я встречал в нужное время в каждый из периодов своей жизни.
Всем нам приходится что-то терять, чтобы обрести что-то новое и двигаться по жизни вперёд...
Жить – это значит замечать других.
Мне нравятся искренность, благожелательность, великодушие, непосредственность и смех до слёз.
Я надеюсь, что когда-нибудь смогу с гордостью наблюдать за счастьем наших детей.
Важно помнить, что мы приходим в этот мир ненадолго, и только от нас зависит как, куда и с кем мы идём по жизненному пути.
Всегда стремитесь быть внимательным к деталям, стремитесь к точности в рамках человеческих возможностей.
Денег надо иметь столько, чтобы иметь возможность помогать другим.
Прага люблю за воспоминания, её атмосферу, гармоничную красоту, в которой переплетаются эпохи.
Лучший специалист тот, который много знает, многое умеет и со смириением делится своими способностями и опытом с другими.
Меня сейчас волнует то, как легко и бездумно мир принимает поверхностные идеи.
Мой секрет успеха – искренняя радость от работы, бесконечное желание открывать неведомое, учиться новому и делиться этим с другими.



„Когда я смотрю на успешно вылеченных пациентов, я знаю, для чего я работаю“.



Пластический хирург

Профессор, д. м. н.
Андрей Сукуп

Foto Jan Mihaliček

A photograph showing a surgeon's gloved hands performing surgery on a patient's hand. The surgeon is wearing a white surgical mask and a blue surgical cap. The patient's hand is held by another person's hand. The background is blurred, showing a medical environment.

Профессор, доктор медицинских наук Андрей Сукуп является специалистом в области пластической реконструктивной и эстетической хирургии уже более 25 лет.

Он занимается всеми видами пластической хирургии, которая часто воспринимается только как эстетическая медицина, хотя в основном это именно реконструктивные вмешательства. Он специализируется на хирургии кисти, устранении врождённых пороков развития конечностей, реконструкции молочной железы, использовании микрохирургической техники и других видах операций.

В 1993 году Андрей Сукуп окончил 1-й медицинский факультет Карлова университета в Праге. Он сертифицирован в области общей хирургии и пластической хирургии.

С самого начала своей карьеры пластического хирурга, Сукуп работает в Факультетской больнице Краловске Винограды (Fakultní nemocnice Královské Vinohrady). В 2015 году он был назначен заведующим Клиникой пластической хирургии 3-го медицинского факультета Карлова университета и Факультетской больницы Краловске Винограды.

С 2005 года он занимает должность главного врача Клиники пластической хирургии LaserPlastic.

Являясь всемирно признанным экспертом, он делится опытом, накопленным за время деятельности в Чешской Республике и на рубежных стажировках, в ходе многочисленных медицинских миссий чешской гуманитарной программы MEDEVAC в развивающихся странах Африки и Ближнего Востока. Целью миссий является улучшение медицинского обслуживания и его доступности не только путём проведения операций в стране, но и путём обучения местных врачей.

Профессор Сукуп – врач по призванию, он с радостью передаёт свой опыт студентам, обучает врачей при их профессиональной переподготовке. Он является оппонентом и автором многих научных статей. Он тесно взаимодействует с рядом медицинских организаций в Чешской Республике и за рубежом.

Андрей Сукуп разделяет радость своих пациентов во время их возвращения к жизни. Прекрасные взаимоотношения врача и пациента заряжают положительной энергией на всю жизнь. Он научился не только отдавать энергию, но и получать её. Наградой ему является благополучие как в профессиональной, так и в семейной жизни.

Андрей и его супруга Андраea идут вместе по жизни в полной гармонии вот уже 35 лет. Андрей Сукуп – гордый отец двух сыновей, которые находятся на пороге взрослой жизни.